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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice: 04.08.2023  

Číslo: 02652/2023/ORRUPZP 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

e-mail: 

barbora.kovacova@vucke.sk  

Telefón: 055/6196 656 

 Mobil: 0948 640 017   

 

ZÁPISNICA 
 

z 5. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 01.08.2023 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2023 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o 

podpore audiovizuálneho priemyslu 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o 

zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľ. Štúra 26, Michalovce 

6. Bod z plánu úloh: Informovať o podaných projektoch referátu regionálneho 

rozvoja a plánovania Úradu Košického samosprávneho kraja, ktoré súvisia s 

agendou regionálneho rozvoja 

7. Návrhy, podnety a požiadavky 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  
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Vyjadrenie: 

Predsedníčka komisie privítala členov komisie a  všetkých prítomných, predstavila hlavného 

kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka, zástupkyňu riaditeľa Ú KSK – JUDr. Ing. Janu Béreš 

Furmanovú MBA, LL.M. Predsedníčka komisie upozornila prítomných o vyhotovení 

zvukového záznamu použitím diktafónu výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Predsedníčka uviedla, že návrh programu rokovania komisie a materiál na rokovanie bol 

vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom. 

 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo prítomných 9 členov komisie, čo  nie je 

nadpolovičná väčšina a komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

Diskusia: K predmetnému bodu diskusia neprebehla.  

 

Záver: 

Predsedníčka komisie informovala prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná a teda 

o predmetnom bode sa hlasovať nebude.  

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie požiadala Ing. Barboru Kováčovú tajomníčku komisie 

Regionálneho rozvoja o stanovisko k vzneseným požiadavkám z posledného rokovania 

komisie. 

 

Požiadavka na tajomníčku komisie: 

Mgr. Ing. Miloš Ihnát odporúča obrátiť sa na vodárne k základnému rozboru minerálov 

a financovať to zo sponzorských príspevkov. doc. RNDr. Peter Solár, PhD. odporúča obrátiť 

sa na odborníkov na Technickej univerzite, ktorí participujú na vrte pri Čižaticiach.  

 

Odpoveď:  

ORR sa obrátil na TUKE – BERG s prosbou o sprístupnenie správ a výsledkov 

hydrogeologického prieskumu v Byšte konaných v rokoch 1969 a 1982.  Správy z týchto 

prieskumov sú k nahliadnutiu na TU.  Prieskum bol zameraný na vrtné práce, 

hydrodynamické skúšky, hydrokarotážne merania, meračské práce a hydrochemické 

zhodnotenie. Oba závery z prieskumu prikladáme v prílohe. V sumáre je nutné povedať, že v 

Byšte nie sú žiadne pramene minerálnej vody. Sú to len vrty, ktoré nevykazujú dostatočnú 

výdatnosť a v dnešnej dobe sú technicky a morálne zastaralé a nutné na komplexnú 

rekonštrukciu. Výdatnosť týchto vrtov je veľmi otázna a značne závislá od zrážok. Minerálne 

zloženie vody nie je ničím výnimočné 

             ( Prišli 2 členovia komisie – počet členov 11) 

 

Záver: Predsedníčka komisie informovala prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná 

a teda o predmetnom bode sa hlasovať nebude.  

 

K bodu č. 3 
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Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2023 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Martin Sokol z odboru financií Úradu Košického 

samosprávneho kraja.  

 

Diskusia: 

Ing. Martin Sokol  odpovedal na otázku Ing. Igorovi Petrikovi.  

 

Záver: Predsedníčka komisie informovala prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná 

a teda o predmetnom bode sa hlasovať nebude. 

 

K bodu č. 4  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o podpore 

audiovizuálneho priemyslu 

Vyjadrenie: Materiál predstavil Mgr. Art. Ján Melikant z odbor kultúry Úradu Košického 

samosprávneho kraja.  

 

Diskusia: K materiálu diskusia neprebehla. 

 

Záver: Predsedníčka komisie informovala prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná a teda 

o predmetnom bode sa hlasovať nebude. 

 

K bodu č. 5  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľ. Štúra 26, Michalovce 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila JUDr. Ivana Puchallova, PhD. z odboru školstva.  

 

Diskusia: JUDr. Ing. Slavomír Borovský podporil predložený materiál.  

 

Záver: Predsedníčka komisie informovala prítomných, že komisia nie je uznášaniaschopná a teda 

o predmetnom bode sa hlasovať nebude. 

 

K bodu č. 6  

Bod z plánu úloh: Informovať o podaných projektoch referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania Úradu Košického samosprávneho kraja, ktoré súvisia s agendou 

regionálneho rozvoja  

Vyjadrenie: Vedúca referátu informovala o podaných projektoch v aktuálnych výzvach 

programov Interreg Central Europe, EIT Mobility a iné.  

 

Diskusia: Michal Rečka sa informoval ohľadom aktuálnej implementácie a výkone kontrol 

žiadostí o platbu v rámci zmlúv o NFP, na ktoré mu Ing. Barbora Kováčová odpovedala.  
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Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že hlasovanie k tomuto bodu neprebehne, keďže 

komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 7  

Návrhy podnety a požiadavky  

Diskusia: V tomto bode diskusia neprebehla.  

 

K bodu č. 8 

Rôzne 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov 

v tomto bode. 

 

Diskusia: Diskusia neprebehla. 

 

Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

K bodu č. 9  

Záver 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie sa poďakovala všetkým prítomným a uviedla, že ďalšie 

rokovanie komisie Regionálneho rozvoja bude 3. októbra 2023 o 13:30 v zasadačke č. 242. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Barbora Kováčová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Mgr. Adrianna Gergely Papp 

predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 


